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PROTOKOŁ NR XXIX/16 
z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie 

 
XXIX Sesja Rady Miejskiej w Mszczonowie odbyła się w dniu 23 listopada 
2016r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Mszczonowie i trwała 
nieprzerwanie w godzinach od 13,12 do 16,38 
 
Radni obecni na Sesji według załączonej listy obecności – zał. nr 1 
 
Osoby zaproszone według załączonej listy obecności –zał. Nr 2  
 
Komendant Policji w Mszczonowie Pan Krzysztof Puszcz przedstawił 
informację dotyczącą zmiany personalnej komisariatu policji w Mszczonowie 
oraz zaprosił na Debatę Społeczną, która ma się odbyć w Żyrardowie o 
godzinie 16, gdzie głównym tematem będzie stan bezpieczeństwa na terenie 
powiatu. 
                        Ad.1 Otwarcia XXIX Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie 
dokonał Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który powitał wszystkich 
obecnych na sesji. Następnie stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co 
stanowi quorum do podejmowania uchwał.   
 
Pan Burmistrz Kozłowski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 
dodatkowych punktów tj. 
1. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów 

na rok 2016.   
2. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Mszczonów. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającą 
Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016, który w wyniku 
głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 14 
radnych. Za wnioskiem głosowali: Barbara Gryglewska, Robert Głąbiński, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Marek Zientek, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy 
Siniarski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osial.  
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającą 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów, który w wyniku 
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głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 14 
radnych. Za wnioskiem głosowali: Barbara Gryglewska, Robert Głąbiński, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Marek Zientek, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy 
Siniarski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osial.  
 
 
Przewodniczący Koperski poprosił o zdjęcie z porządku obrad punkt nr 4 
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLII/310/06 z 
dnia 28 marca 2006 r. w sprawie warunków przyznania jednorazowej 
zapomogi z tytułu urodzenia dziecka, uzasadniając, że na komisji budżetowej 
która miała miejsce dnia 21 listopada 2016 r. radni uczestniczący w komisji 
zdecydowali o nasieniu zmian do wyżej wspomnianej uchwały i przełożenia 
jej na inną sesję. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad punktu 4 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały nr XLII/310/06 z dnia 28 marca 2006 r. w sprawie warunków 
przyznawania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka, który w 
wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 
14 radnych. Za wnioskiem głosowali: Barbara Gryglewska, Robert Głąbiński, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Marek Zientek, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy 
Siniarski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osial.  
 
Przewodniczący Koperski zaproponował aby podjęcie uchwały zmieniającej 
Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016 było w punkcie 4 w 
miejsce zdjętej uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLII/310/06 z dnia 
28 marca 2006r. w sprawie warunków przyznawania jednorazowej zapomogi 
z tytułu urodzenia dziecka z porządku obrad, a podjęcie uchwały zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów było w punkcie 16 
porządku obrad. Informacja z działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej była 
by w punkcie 17 porządku obrad, informacja z działalności Burmistrza 
Mszczonowa między sesjami w punkcie 18, a wolne wnioski i zapytania w 
punkcie 19 porządku obrad. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany w 
porządku obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej, który w wyniku głosowania został 
przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za wnioskiem 
głosowali: Barbara Gryglewska, Robert Głąbiński, Dariusz Olesiński, Renata 
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Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Marek Zientek, 
Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osial.  
 
 
Rada Miejska w Mszczonowie w wyniku przeprowadzonego głosowania 
przyjęła następujący porządek obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w 
Mszczonowie:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

3. Informacja o stanie oświaty w Gminie Mszczonów. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów 
na rok 2016. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 
Mszczonów z organizacjami pozarządowymi na rok 2017.    

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia podatku od nieruchomości.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Mszczonów.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Projektu Założeń do Planu 

Zaopatrzenia Gminy Mszczonów w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa 
Gazowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mszczonów obejmującego fragment 
miejscowości Gąba.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Mszczonów obejmującego działki o nr ew. 93/2, 94/4, 94/6 położone 
w miejscowości Adamowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 
Mszczonów niesprzedanych lokali mieszkalnych stanowiących 
własność PKP S. A. 
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16. Podjęcie uchwały zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Mszczonów. 

17. Informacja z działalności kontrolnej komisji rewizyjnej. 
18. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami.  
19. Wolne wnioski i zapytania.  
20. Zakończenie obrad.  

 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za wnioskiem głosowali: Barbara 
Gryglewska, Robert Głąbiński, Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Marek Zientek, Andrzej Osiński, 
Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osial.  
 
 

Ad. 2 Przewodniczący Koperski stwierdził, że protokół z XXVIII Sesji 
został sporządzony i był przekazany radnym przed sesją. Radni nie wnieśli 
uwag i zastrzeżeń do protokołu przyjmując go  w drodze głosowania. Za 
przyjęciem protokołu z XXVIII Sesji głosowali: Barbara Gryglewska, Robert 
Głąbiński, Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar 
Suski, Marek Zientek, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osial. Radny Andrzej Osiński i Radny Łukasz Koperski 
wstrzymali się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 
 

 
 

Ad. 3 W punkcie informacja o stanie oświaty w Gminie Mszczonów głos 
zabrali: 

Pan Wojciech Szustakiewicz Starosta Powiatu Żyrardowskiego powiedział, że 
rok temu na sesji były przedstawiane zagrożenia dot. Oświaty Powiatowej, 
które przez rok udało się pokonać, w szczególności chodziło o zagrożenia 
dotyczące spadku naboru do pierwszych klas oraz słabej rekrutacji do Liceum 
im. Szarych Szeregów w Mszczonowie. Pan Starosta poinformował, że wiele 
korzystnych zmian osiągniętych przez oświatę w minionym roku jest zasługą 
Pana Adama Lemiesza Dyrektora Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

 

Pan Adam Lemiesz Dyrektor Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa 
Powiatowego w Żyrardowie przedstawił informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych Powiatu Żyrardowskiego a w szczególności Gminy Mszczonów 
za rok szkolny 2015/2016. Informacją stanowi załącznik do protokołu. 
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W trakcie wystąpienia Pana Lemiesza na Sesje przybył Radny Mirosław 
Wirowski. 

 
Pani Joanna Nowak- Zielonka z upoważnienia Pani Marioli Mońko Dyrektora 
Szkoły LO w Mszczonowie poinformowała, że uczniowie szkoły zdobyli stu 
procentowe wyniki na maturach, oprócz tego biorą udział w licznych 
konkursach, olimpiadach i zawodach sportowych gdzie również odnoszą 
sukcesy.  
 
Radny Wirowski zapytał się czy jest możliwość ubiegania się od Pana Starosty 
bądź od powiatu zamontowania przy LO monitoringu.  
Stwierdził, że monitoring przy tej szkole jest niezbędny, ponieważ było wiele 
skarg dotyczących spożywania alkoholu, szczególnie w okresie weekendu. 
 
Pani Joanna Nowak- Zielonka odpowiedziała, że przekażę Pani Dyrektor 
Mońko wspomniane zapytanie. 
 
Przewodniczący Koperski zwrócił uwagę na ciągle otwarte bramy i furtki do 
szkół ponadgimnazjalnych. Zapytał się czy nie można ich zamykać po 
godzinach urzędowania szkół i w weekendy.  
 
Pani Joanna Nowak- Zielonka odpowiedziała, że brama do LO w sobotę i w 
niedzielę jest zamknięta. 
 
Pani Marianna Sosińska Dyrektor Zespołu Szkół w Mszczonowie przedstawiła 
prezentację szkoły, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Sosińska odniosła się do pytania zadanego przez Pana 
Przewodniczącego Koperskiego dot. otwartych bram i furtek do szkół. 
Odpowiedziała, że wielokrotnie lata temu były podejmowane próby 
zamykania terenu szkoły na okres weekendowy i popołudniowy, prowadziło 
to do tego, że mieszkańcy przyzwyczajeni do chodzenia przez teren szkoły 
potrafili rozpruć siatkę bądź wyrwać pręty w bramie. Po latach prób było 
wybrane „mniejsze zło”, mieszkańcy nie jeżdżą samochodami po terenie 
szkoły, ale przemieszczają się pieszo.  
Pani Sosińska odniosła się też do monitoringu, stwierdziła, że w związku z 
tym, że przy Zespole Szkół znajduje się monitoring w widocznym miejscu, 
przez co osoby chcące spożywać alkohol rzadko to robią. Powiedziała 
również, że wiek osób przebywających na terenie szkół popołudniami i w 
weekendy jest mocno zróżnicowany. 
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Pani Sosińska poinformowała, że w tym roku kończy się jej kadencja 
Dyrektorska i nie zamierza jej przedłużać. Podziękowała Panu Burmistrzowi i 
całej Radzie za miłą współpracę.  
 
Pan Burmistrz Kurek zwrócił się z prośbą do Pana Starosty i Pani Sosińskiej w 
kwestii działalności Zespołu Szkół w Mszczonowie, poprosił aby pomyśleć o 
wprowadzeniu klas zawodowych o profilu nauczania związanych z budową 
parku rozrywki. 
 
Pani Sosińska odpowiedziała, że wprowadzenie nowych kierunków 
kształcenia zawodowego nie tylko wymaga zmian profilu kształcenia, ale 
wiąże się to z bazą i ogromnymi kosztami, które wiążą się z wykształceniem 
profesjonalnych pracowników.  
 
Pan Burmistrz Kurek powiedział, że chodzi o stanowiska: kasjer, obsługa na 
basenach np. ratownik.. ect. 
 
Pani Ewa Zielińska Dyrektor Zespołu Obsługi Palcówek Oświatowych 
przedstawiła prezentację szkoły, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Agnieszka Walczyńska-Łoś Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Mszczonowie, w swoim krótkim wystąpieniu przedstawiła siebie jako 
nowego kierownika placówki.  
 
Radny Wirowski zapytał o podział uczniów na dwie tury zmianowe – poranne 
i popołudniowe godziny nauki.  
 
Pani Walczyńska- Łoś odpowiedziała, że najprawdopodobniej już wkrótce 
zmiany te zostaną wycofane i powróci system nauki, który dla wszystkich 
uczniów będzie rozpoczynał się o godzinie ósmej. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Barbara Gryglewska, 
podziękowała wszystkim przedstawicielom placówek oświatowych za ich 
trud w wychowaniu najmłodszych mieszkańców gminy. Do pochwał 
skierowanych w stronę dyrektorów, nauczycieli oraz pracowników szkół 
dołączył się także burmistrz Józef Grzegorz Kurek. Podkreślił on także, że 
cieszy go to, iż uroczystości szkolne, takie jak te, które odbyły się niedawno 
w Lutkówce i Osuchowie, są organizowane na tak wysokim poziomie i są 
świętem nie tylko placówek, ale całej okolicznej społeczności. Do 
podziękowań przyłączył się także przewodniczący Łukasz Koperski, który 
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serdecznie podziękował i pogratulował wyników wszystkim obecnym 
przedstawicielom szkół. 
 
 

Ad.4 Pan Grzegorz Kozłowski Zastępca Burmistrza Mszczonowa 
przedstawił projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy 
Mszczonów na rok 2016.  
 
Przewodniczący komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Ryszard Stusiński 
poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na komisji, 
która miała miejsce dnia 21 listopada i Radni nie mieli uwag do uchwały. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą 
uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski.  
Uchwała nr XXIX/210/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.5 Pan Grzegorz Ludwiak Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
kanalizacyjnych. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej Osiński, 
Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, Marek 
Zientek.  Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, nie obecni na sali.  Uchwała nr 
XXIX/211/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.6 Pani Marta Strzelecka Inspektor Wydziału Organizacyjnego i 
Obsługi Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Mszczonowie przedstawiła 
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projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 
Mszczonów z organizacjami pozarządowymi na rok 2017. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2017, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, Renata 
Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej Osiński, 
Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, Marek 
Zientek.  Uchwała nr XXIX/212/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.7 Pani Jadwiga Barbulant Skarbnik Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych. 

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
ustalenia stawek podatku od środków transportowych, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara 
Gryglewska, Marek Zientek, Mirosław Wirowski. Andrzej Osial, nie obecny na 
sali.  Uchwała nr XXIX/213/16 stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad.8 Pani Jadwiga Barbulant Skarbnik Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 
Radny Krawczyk zapytał czy nastąpi zmiana opłat od lokali mieszkalnych. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie nastąpi zmiana podatku od lokali 
mieszkalnych. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
określenia stawek podatku od nieruchomości, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej 
Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, 
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Marek Zientek, Mirosław Wirowski. Uchwała nr XXIX/214/16 stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.9 Pani Janina Sitek Naczelnik Wydziału Gospodarki Gminnej 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie aktualizacji Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Mszczonów. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Mszczonów, którą w 
wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof 
Krawczyk, Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar 
Suski, Łukasz Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy 
Siniarski, Barbara Gryglewska, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial. Uchwała nr XXIX/215/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Ryszard Stusiński 
poinformował, że na komisji, która miała miejsce dnia 21 listopada Pan 
Wojciech Płachetka z Centrum Doradztwa Energetycznego przedstawił 
prezentację dot. Planu Gospodarki Niskoemisyjnej oraz Projektu Założeń do 
Planu zaopatrzenia Gminy Mszczonów w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa 
Gazowe. 
 

Ad.10 Pani Janina Sitek Naczelnik Wydziału Gospodarki Gminnej 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie aktualizacji Projektu Założeń do 
Planu Zaopatrzenia Gminy Mszczonów w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa 
Gazowe. 
 

Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
aktualizacji Projektu Założeń do Planu Zaopatrzenia Gminy Mszczonów w 
Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej 
Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, 
Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr XXIX/216/16 
stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.11 Pani Teresa Koszulińska Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mszczonów obejmującego 
fragment miejscowości Gąba.  
 
Radny Olesiński powiedział, że teren o którym mówiła Pani Koszulińska jest 
bardzo podmokły i nie nadaję się pod zabudowę.  
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mszczonów 
obejmującego fragment miejscowości Gąba, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej 
Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, 
Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr XXIX/217/16 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.12  Pani Teresa Koszulińska Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Mszczonów obejmującego działki o nr ew. 93/2, 94/4, 94/6 położone w 
miejscowości Adamowice. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Mszczonów obejmującego działki o nr ew. 93/2, 94/4, 
94/6 położone w miejscowości Adamowice, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej 
Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, 
Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr XXIX/218/16 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.13 Pani Teresa Koszulińska Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odpłatne nabycie nieruchomości. 
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Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara 
Gryglewska, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr 
XXIX/219/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.14 Pani Teresa Koszulińska Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie nieruchomości. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara 
Gryglewska, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr 
XXIX/220/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.15 Pani Teresa Koszulińska Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Mszczonów niesprzedanych lokali mieszkalnych 
stanowiących własność PKP S. A.    
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Mszczonów niesprzedanych lokali 
mieszkalnych stanowiących własność PKP S. A., którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz Koperski, Andrzej 
Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara Gryglewska, 
Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr XXIX/221/16 
stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.16 Pan Grzegorz Kozłowski Zastępca Burmistrza Mszczonowa 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 
Gminy Mszczonów. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: Robert Głąbiński, Krzysztof Krawczyk, 
Dariusz Olesiński, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Łukasz 
Koperski, Andrzej Osiński, Marek Baumel, Piotr Chyła, Jerzy Siniarski, Barbara 
Gryglewska, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial. Uchwała nr 
XXIX/222/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.17 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Krzysztof Krawczyk 
poinformował, że od ostatniej sesji Komisja Rewizyjna dokonała kontroli 
wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za trzy 
kwartały 2016 r. w wyniku czynności kontrolnych, kontrola nie stwierdziła 
żadnych nieprawidłowości w zakresie objętym kontrolą. 
 

Ad.18 W tym punkcie Burmistrz Mszczonowa poinformował o 
wydanych między sesjami zarządzeniach. Wykaz wydanych zarządzeń 
stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto poinformował, że: 

1. Prawdopodobnie na początku grudnia inwestor złoży wniosek o 
rozpoczęcie budowy parku rozrywki. 

2. Pan Marszałek nie przejął naszych dawnych tras „tirowskich”, chodzi o 
ulicę Warszawską, Żyrardowską, Grójecką jako drogi wojewódzkiej, 
powiat również ich nie przejął pod siebie, niestety znowu będą 
podlegać pod naszą gminę. 

3. Mieszkańcy złożyli pismo do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 
w Płocku w sprawię sortowni składu węgla. Została przeprowadzona 
kontrola i nie stwierdziła żadnych przekroczeń. 

4. Firma MONDI podjęła decyzję o rozbudowie 
5. Rozlewnia wody w Badowie Górnym sprzedała swoje udziały firmie 

SANTE. 
6. Firma GLOBAL przygotowuje wniosek do Głównego Urzędu Ochrony 

Środowiska, chce zrealizować ujęcie wody geotermalnej we Wręczy. 
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7. W poniedziałek skończyły się zebrania z mieszkańcami. Głównym 
wątkiem wspominamy przez mieszkańców były drogi oraz oświetlenie 
na terenie gminy. W związku z oświetleniem, będą zbierane wnioski 
od mieszkańców i może uda się z tego zrobić projekt na modernizację 
oświetlenia i może uda się uzyskać dofinansowanie na ten projekt. 

 

Ad.19 Wiceprzewodniczący Marek Zientek wyjaśnił zebranym 
kontrowersyjną kwestię dzików, które dewastują ziemie rolnicze na terenie 
gminy. W swoim wystąpieniu podkreślił, że leśnictwo nie przemieszcza tych 
zwierząt w okolice Mszczonowa z innych rejonów oraz przedstawił statystyki 
pokazujące, że populacja dzików nie jest wcale tak liczna, jak uważają 
niektórzy mieszkańcy. 

Podczas wolnych wniosków Radny Głąbiński poruszył kwestie przyspieszenia 
remontu przy ul. Północna we Mszczonowie, która jest ujęta w planie 
rewitalizacji na lata 2021-2023. 

Radny Krawczyk w imieniu mieszkańców okręgu nr 4 prosił o zamontowanie 
dwóch lamp ulicznych przy ul. Tysiąclecia i ul. Tarczyńskiej. 

Przewodniczący Koperski zwrócił uwagę na liczne i wzrastające kradzieże 
przy ul. Słonecznej w miejscowości Gąba i również wnioskował o 
zainstalowanie tam oświetlenia. 

Postulowane zmiany, jak wyjaśnił Wiceburmistrz Kozłowski, są jednak 
obecnie niemożliwe z powodu planów budżetowych. 

Pani Beata Sznajder, dyrektor Gminnego Centrum Informacji w 
Mszczonowie, poinformowała o planach uruchomienia kalendarium na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego, w którym będą publikowane 
informacje dotyczące wydarzeń w gminie. Przewodniczący Łukasz Koperski 
zaapelował do niej o ciągłą promocję bezpłatnego serwera SMS, który 
również dostarcza informacji o bieżących wydarzeniach, rynku pracy czy też 
przerwach w dostawie energii elektrycznej. 

Radny Robert Głąbiński zasugerował, by baner dotyczący serwera 
zamieszczać na ostatniej stronie biuletynu „Merkuriusz Mszczonowski”. 

Pani Grażyna Pływaczewska Dyrektor Mszczonowskiego Ośrodka Kultury 
przedstawiła wstępne plany dotyczące wydarzeń kulturalnych w 
nadchodzącym roku, w tym cyklicznego Jarmarku Mszczonowskiego, którego 
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gwiazdą będzie zespół Ich Troje. Korzystając z okazji zaprosiła także 
wszystkich na koncert kolęd w wykonaniu Olgi Barej, który odbędzie się w 
MOKu 10 grudnia.  

Pani Barbara Ciszewska Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
również zaprosiła wszystkich na Spotkanie Mikołajkowe dla swoich 
podopiecznych które odbędzie się 6 grudnia o godzinie 16:00 w Hali 
Sportowej OSiR w Mszczonowie.  

 
Ad.20 Zamknięcia XXIX Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 

Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który podziękował za 
uczestnictwo w obradach.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołowała                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Joanna Nazarow                                                     Łukasz Koperski 
 
 
 
 
Sporządzono dnia 2016-12-02 
 
 


